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Z á p i s n i c a  

 
zo 6. zasadnutia OcZ, konaného dňa 27.04.2015 na OcÚ v Rudňanoch 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Počet prítomných poslancov OcZ:      9 

Neprítomní – ospravedlnení:     1 Bc. Peter Čopjan, p. Dušan Krestian   

Neprítomní – neospravedlnení:   

Príchod neskôr:     

Skorší odchod:              

Začiatok:        15.00 hod 

Koniec:          19.35 hod 

 

 

 

Program: 

  1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

  3. Návrhová komisia (Bc. Peter Čopjan, p. Dušan Krestian) 

  4. Overovatelia zápisnice (p. Rastislav Neuvirth, Ing. Janka Gazdurová)   

  5. Kontrola plnenia uznesení 

  6. Správa o činnosti Obecného mesačníka Horizont 

  7. Správa o činnosti Obecnej polície za rok 2014 

  8. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra  

  9. Prerokovanie VZN č. 1/2015 o prideľovaní obecných bytov a hospodárení s nimi 

10. Prerokovanie návrhu opravy miestnych komunikácií (Huta, Zimné)  

11. Riešenie havarijného stavu budovy Slobodárne s. č. 75 

12. Rôzne 

13. Interpelácia poslancov 

14. Diskusia 

15. Záver  
 

 

 Bod programu: 

1. Otvorenie 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta, ktorý privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných hostí.  

 

 

 Bod programu: 

2. Schválenie programu rokovania  

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 79/6/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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Bod programu: 

3. Návrhová komisia  

p. starosta informoval poslancov obecného zastupiteľstva s tým, že p. Krestian a p. Čopjan 

nie sú prítomní. Preto do návrhovej komisie boli navrhnutí PhDr. Krajňáková, PhD. a Ing. 

Kačír. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 80/6/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., Ing. Rudolfa Kačíra 

Hlasovanie: 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Krajňáková, PhD., Ing. Kačír) 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

4. Overovatelia zápisnice   

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 81/6/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Rastislava Neuvirtha, Ing. Janku Gazdurovú 

Hlasovanie: 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (p. Neuvirth, Ing. Gazdurová)  

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

5. Kontrola plnenia uznesení 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s kontrolou plnenia uznesení. 

 

 

Bod programu: 

6. Správa o činnosti Obecného mesačníka Horizont 

Mgr. Kandráčová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s predloženou Správou 

o činnosti obecného mesačníka Horizont. 

p. Comba spomenul, že na zasadnutí obecnej rady prijali doporučujúce uznesenie na 

rozšírenie o členov redakčnej rady zo zamestnancov základnej školy.  

PhDr. Krajňáková, PhD. spomenula jednu vetu, kde sa písalo, že najväčším nedostatkom 

bolo to, že poslanci obecného zastupiteľstva neboli ústretoví pri rozhovoroch do časopisu. 

Ďalej spomenula, že by možno bolo vhodné, či by sa nemali dávať do Horizontu len 

uznesenia, ktoré sú najzávažnejšie. 

Mgr. Kandráčová poznamenala, že s členmi sa už zaoberala a aj oslovovala, ale nikto nebol 

ochotný . Ďalej poznamenala, že zo základnej školy už boli určení učitelia, ktorí budú 

prispievať článkami do časopisu. K poznámke PhDr. Krajňákovej, PhD. poznamenala, že 

niektorí bývalí poslanci nechceli spolupracovať. K uzneseniam poznamenala, že minulé 

zastupiteľstvo si žiadalo uverejňovať všetky uznesenia.  
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PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 82/5/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o činnosti obecného mesačníka Horizont s odporučením 

rozšíriť redakčnú radu o ďalších členov 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

7. Správa o činnosti Obecnej polície za rok 2014 

Mgr. Súkeník oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so Správou o činnosti obecnej 

polície za rok 2014. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 83/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o činnosti Obecnej polície v Rudňanoch za rok 2014 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 (p. Ogurčák, Bc. Čopjan, p. Krestian) 

 

 

Bod programu: 

8. Správa z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav oboznámi poslancov obecného zastupiteľstva s vykonanou 

kontrolou zameranou na vybavovanie sťažností a petícií za rok 2014. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesení: 

Uznesenie OcZ č. 84/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu č. 2/2015/OcZ z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra 

obce 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 85/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2014 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 



 
 

 
 

4 

 

Bod programu: 

9. Prerokovanie VZN č. 1/2015 o prideľovaní obecných bytov a hospodárení s nimi 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s vypracovaným VZN 

o prideľovaní bytov. 

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav vysvetlil, že v predloženom VZN boli doplnené jeho 

pripomienky v §14 a §15, ktoré predložil na zasadnutí obecnej rady. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že na základe výkladu p. Urama by doporučovala 

počkať, kým nezašle on VZN o prideľovaní bytov, aby sa mohli porovnať a prípadne sa niečo 

môže doplniť.  

 

 

Bod programu: 

10. Prerokovanie návrhu opravy miestnych komunikácií (Huta, Zimné)  

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so spracovanými technickými 

parametrami na opravu miestnych komunikácii, ktoré je potrebné uverejniť na elektronickom 

trhovisku. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 86/6/2015 

OcZ berie na vedomie technické parametre opravy miestnych komunikácii Huta a Zimné 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

11. Riešenie havarijného stavu budovy Slobodárne s. č. 75 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s aktuálnym technickým stavom 

budovy Slobodáreň 75. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že požiadala pána náčelníka, aby jej zistil aktuálny 

stav koľko je tam občanov. Na zasadnutí komisie rozmýšľali, že je už potrebné pristúpiť 

k radikálnym riešeniam a to, všetkých vysťahovať a zamurovať vstupné vchody do tejto 

budovy. 

p. Ogurčák súhlasil s predloženým návrhom.  

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že súhlasí s návrhom, lebo keď nechceme, aby táto 

budova dopadla tak ako tie okolité, musíme s tým niečo robiť. Je potrebné dať týmto ľuďom 

podmienku, do kedy sa majú vysťahovať. Ešte poznamenal, že bude lepšie ponechať túto 

budovu v takom stave, v akom je teraz  a nie aby sa ďalej devastovala a čo potom s ňou. 

Mgr. Fischer dodal, že bude potrebné z tejto budovy vysťahovať všetko to, čo občanov láka, 

aby sa nestalo, že bude všetko zamurované a oni sa tam budú dobíjať, aby mohli všetko 

speňažiť.  

Ing. Kačír poznamenal, že bol sa v tejto budove pozrieť ako to tam vyzerá a bolo to niečo 

strašné. V neobývaných častiach sa vytvárajú skládky komunálneho odpadu. 
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PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 91/6/2015 

OcZ žiada starostu obce vykonať opatrenia na zamedzenie prístupu do priestorov 

Slobodárne s. č. 75, vysťahovaním osôb nelegálne sa zdržujúcich v budove a následne 

zamurovaním vstupov na prvom poschodí 

          T: 30.06.2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

Bod programu: 

12. Rôzne 

p. starosta predstavil p. Ing. Urama, pracovníka z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja. 

Ing. Uram oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva o vyhlasovaní výziev na 

poskytovanie finančných prostriedkov pre obce na skultúrňovanie prostredia, výstavby 

a podobne. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou p. Krestiana 

o uvoľnenie z funkcie predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva zvolili za nového predsedu komisie p. Ogurčáka. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 92/6/2015 

OcZ berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku 

p. Dušana Krestiana 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 93/6/2015 

OcZ schvaľuje za predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku p. Jozefa Ogurčáka od 

01.05.2015 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (p. Ogurčák) 

Neprítomní: 2 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom Dodatku k zmluve 

o zriadení spoločného školského úradu s obcou Smižany. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 87/6/2015 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 9 k Zmluve č. 10/2005 o zriadení spoločného obecného úradu na 

výkon štátnej správy na úseku školstva  

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

p. Comba oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom komisie pre ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a kontroly. Vysvetlil, že 

komisia sa zaoberala majetkovým priznaním hlavného kontrolóra a starostu obce, kde komisia 

nezistila žiadne nezrovnalosti. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 88/6/2015 

OcZ berie na vedomie Zápisnicu zo zasadnutia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov a kontroly  

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom 

z komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, z ktorej bolo prijaté uznesenia: 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 89/6/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka do 2-izbového bytu s. č. 125/14 p. Erika Stanislava od 

01.05.2015 

Hlasovanie: 

Za:  9 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou o navýšenie 

pracovného úväzku stavebného úradu. 

PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že keď sa tým zaoberala obecná rada tak, či si 

preverila ako sa navýšila agenda stavebného úradu, lebo sa spomína aj obec Poráč, s ktorou 

momentálne nemá obec nič. Ďalej spomenula, že v predošlom období sa poslanci dotazovali 

na pracovnú náplň pracovníčky. Preto by doporučovala, aby sa komisia pre majetok 

a rozpočet obce zaoberala týmito vecami a následne navrhla zmenu rozpočtu. 

p. starosta poznamenal, že keď chceme niečo v obci robiť, tak povolenia a rozhodnutia o tom 

podpisuje pán starosta z Poráča. 

 

PhDr. Krajňáková, PhD. prečítala návrh uznesenia: 

Uznesenie OcZ č. 90/6/2015 

OcZ žiada starostu obce vypracovať návrh na  zmenu  rozpočtu v nadväznosti  na navýšenie 

pracovného úväzku stavebného úradu po prerokovaní v komisii pre rozpočet a majetok obce 

 

         T: 18.05.2015 

Hlasovanie: 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (PhDr. Krajňáková, PhD.) 

Neprítomní: 2 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou firmy DOXXbet 

o umiestnenie stávkového terminálu v predajni Paciga pri obecnom úrade. Členovia obecnej 

rady doporučili tejto žiadosti vyhovieť.  

Hlavný kontrolór Ing. Stanislav poznamenal, že obec nemá prijaté žiadne VZN, ktoré by 

nedovoľovalo umiestnenie takého to stávkového terminálu.  

Poslanci obecného zastupiteľstva súhlasili s umiestnením stávkového terminálu. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva  s listom, v ktorom sa spomína 

možnosť oceniť občanov s Cenou Košického samosprávneho kraja, Cenou predsedu KSK, 

Plaketou predsedu KSK. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom zo Spišského 

osvetového strediska a s informáciou, že kultúrne podujatie Avitur  sa uskutoční 29. augusta 

2015 v Harichovciach. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s pozvánkou na členskú schôdzu 

organizácie Miloj Spiš.  

 

 

Ing. Gazdurová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom komisie pre 

verejné obstarávanie. Komisia prijala uznesenia na vyhotovenie technických parametrov: 

- na rekonštrukciu ciest Huta, Zimné 

- pre výstavbu II. etapy Kolumbária 

- pre zariadenie mechanickej ruky na nákladné vozidlo IVECO 
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p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou Ing. Milaniakovej 

o zorganizovanie volejbalového turnaja. 

p. zástupca Neuvirth vysvetlil, že prvá žiadosť nemala žiadnu formu, na základe ktorej by 

obec mohla byť nápomocná pri realizácii tohto turnaja. Následne po konzultácii s Ing. 

Stanislavom bola žiadosť preštylizovaná s tým, že obec vyčlenila v rozpočte finančné 

prostriedky a z tých sa bude financovať občerstvenie pre účastníkov.  

Mgr. Fischer poznamenal, že so základnou školou bol dohodnutý len prenájom telocvične. 

Teraz sa dozvedá o občerstvení a chcel by vedieť, čo sa pod tým rozumie, či chcú variť guláš 

alebo čo. 

Ing. Gazdurová spomenula, že obecná rada sa tým zaoberala a odsúhlasila pitný režim, ale 

o guláši nikto nič nevedel, ešte aj členovia klubu sa neskoro dozvedeli, že sa turnaj bude 

konať. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že s Ing. Milaniakovou hovoril po zasadnutí obecnej rady, 

papierovo je to všetko v poriadku, ale čo sa týkalo občerstvenia mala sa obrátiť na Mgr. 

Fischera alebo na vedúceho školskej jedálne.  

p. Comba poznamenal, že keď sa im vyčlenili finančné prostriedky malo sa všetko doriešiť 

a nie len dať finančné prostriedky Ing. Milaniakovej a ona si s nimi naloží ako uzná, to nie je 

správne.   

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so zápisom z obhliadky bytu Ing. 

Krempaského, PhD.. 

p. Hozza vysvetlil, že byt nebol v zlom stave, len v priechode medzi predsieňou a obývačkou 

bola poškodená plávajúca podlaha aj s betónovým podložím pod tým.  

p. starosta poznamenal, že hľadá niekoho kto by vykonal vŕtaciu sondu, či táto závada 

vznikla vplyvom vlhkosti od spodu alebo mechanickým poškodením nájomníka. 

p. zástupca Neuvirth poznamenal, že po návšteve tohto bytu bol s p. Hozzom v priestoroch 

materskej školy. Zistili, že aj keď sú múry z vonkajšej strany vlhké do priestorov škôlky sa 

nedostala žiadna vlhkosť a ani pleseň. Ešte spomenul, že túto fotodokumentáciu ukázali 

odborníkov, ktorý sa venuje kúrenárskej práci a ten sa zhrozil a nevedeli si vysvetliť, ako sa 

to mohlo stať.  

p. starosta poznamenal, že požiadal p. Cvengrošovu, aby zaslala list p. Krempaskému, aby 

sprístupnil byt, že sa vykoná spomínaná sonda. 

 

 

p. starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so žiadosťou zábavy so živou 

hudbou v pohostinstve Čajka a syn. 

Hlasovanie: 

Za:  7 

Proti:  0 

Zdržal sa: 2 (PhDr. Krajňáková, PhD., p. Comba) 

Neprítomní: 2 

 

 

p. Ogurčák spomenul poslancom obecného zastupiteľstva, či by nebolo vhodné zamestnať p. 

Jána Stanislava za koordinátora aktivačných prác. 

p. starosta poznamenal, že pracovník, ktorý bol prijatý na obsluhovanie nákladného vozidla 

by mal vykonávať aj údržbárske práce aj koordinovať aktivačných pracovníkov, čo nestíha.  

PhDr. Krajňáková, PhD. chcela vedieť, či bude zamestnaný cez obecný úrad alebo cez úrad 

práce. Lebo keď bude cez úrad práce musí spĺňať podmienky, ktoré sú potrebné k tomu. 

p. Ogurčák chcel vedieť, či ho nemôže obec zamestnať na dohodu. 
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PhDr. Krajňáková, PhD. poznamenala, že cez obec nemôže byť lebo sa to 

nezakomponovalo do rozpočtu obce a cez úrad práce tiež nemôže. Doporučila, aby 

pracovníčka obecného úradu zistila podmienky, akým spôsobom by sa mohol zamestnať p. 

Stanislav.  

 

 

Ing. Kačír spomenul, že občania obce by si chceli objednať nákladné vozidlo na odvoz 

stavebného odpadu. A chceli by vedieť, či sa poskytnú aj pracovníci, ktorí tento odpad naložia 

na vozidlo, alebo občan si bude nahadzovať sám na auto. 

p. starosta odpovedal, že ak to bude potrebné dá aj ľudí. 

 

 

Bod programu: 

13. Interpelácia poslancov 

 

 Interpelácia poslancov nebola žiadna. 

 

 

Bod programu: 

14. Diskusia 

 

 Diskusia prebehla súčasne s prerokovanými bodmi programu. 

 

 

Bod programu: 

15. Záver 

 

 Pán starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť a 6. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 27.04.2015 

 
Uznesenie OcZ č. 79/6/2015 

OcZ schvaľuje program rokovania 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Uznesenie OcZ č. 80/6/2015 

OcZ schvaľuje do návrhovej komisie PhDr. Evu Krajňákovú, PhD., Ing. Rudolfa Kačíra 

 

Uznesenie OcZ č. 81/6/2015 

OcZ schvaľuje za overovateľov zápisnice p. Rastislava Neuvirtha, Ing. Janku Gazdurovú 

 

Uznesenie OcZ č. 82/5/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o činnosti obecného mesačníka Horizont s odporučením 

rozšíriť redakčnú radu o ďalších členov 
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Uznesenie OcZ č. 83/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o činnosti Obecnej polície v Rudňanoch za rok 2014 

 

Uznesenie OcZ č. 84/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu č. 2/2015/OcZ z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra 

obce 

 

Uznesenie OcZ č. 85/6/2015 

OcZ berie na vedomie Správu o stave a úrovni vybavovania sťažností a petícií za rok 2014 

 

Uznesenie OcZ č. 86/6/2015 

OcZ berie na vedomie technické parametre opravy miestnych komunikácii Huta a Zimné 

 

Uznesenie OcZ č. 87/6/2015 

OcZ schvaľuje Dodatok č. 9 k Zmluve č. 10/2005 o zriadení spoločného obecného úradu na 

výkon štátnej správy na úseku školstva  

 

Uznesenie OcZ č. 88/6/2015 

OcZ berie na vedomie Zápisnicu zo zasadnutia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov a kontroly  

 

Uznesenie OcZ č. 89/6/2015 

OcZ schvaľuje za nového nájomníka do 2-izbového bytu s. č. 125/14 p. Erika Stanislava od 

01.05.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 90/6/2015 

OcZ žiada starostu obce vypracovať návrh na  zmenu  rozpočtu v nadväznosti  na navýšenie 

pracovného úväzku stavebného úradu, po prerokovaní v komisii pre rozpočet a majetok obce 

 

         T: 18.05.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 91/6/2015 

OcZ žiada starostu obce vykonať opatrenia na zamedzenie prístupu do priestorov 

Slobodárne s. č. 75, vysťahovaním osôb nelegálne sa zdržujúcich v budove a následne 

zamurovaním vstupov na prvom poschodí 

          T: 30.06.2015 

 

Uznesenie OcZ č. 92/6/2015 

OcZ berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku 

p. Dušana Krestiana  

 

Uznesenie OcZ č. 93/6/2015 

OcZ schvaľuje za predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku p. Jozefa Ogurčáka od 

01.05.2015 
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Návrhová komisia:  PhDr. Eva Krajňáková, PhD. 

    Ing. Rudolf Kačír 

      

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Rastislav Neuvirth  

    Ing. Janka Gazdurová  

 

 

 

 

 

                                                                                                             Miroslav Blišťan 

                                                                                                                starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ: Benková Ľubica Bc. 

 

 

 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke  3 hodiny a  

59 minút. 


